

## COMMISSION DE L'ASSURANCE-EMPLOI

## CANADA EMPLOYMENT INSURANCE COMMISSION

<u>DOCUMENT OFFICIEL DE DÉLÉGATION</u>	<u>INSTRUMENT OF DELEGATION</u>
<ol style="list-style-type: none"> <li>1. LA LOI ET LE RÈGLEMENT SUR L'ASSURANCE-EMPLOI;</li> <li>2. LA LOI SUR LES PRESTATIONS D'ADAPTATION POUR LES TRAVAILLEURS; ET</li> <li>3. LE PARAGRAPHE 28(2) DE LA LOI SUR LE MINISTÈRE DES RESSOURCES HUMAINES ET DÉVELOPPEMENT DES COMPÉTENCES.</li> </ol>	<ol style="list-style-type: none"> <li>1. THE EMPLOYMENT INSURANCE ACT AND REGULATIONS;</li> <li>2. THE LABOUR ADJUSTMENT BENEFITS ACT; AND</li> <li>3. SUBSECTION 28(2) OF THE DEPARTMENT OF HUMAN RESOURCES AND SKILLS DEVELOPMENT ACT.</li> </ol>
<p>La Commission de l'assurance-emploi du Canada, en vertu du paragraphe 28(3) de la <i>Loi sur le ministère des Ressources humaines et du Développement des compétences</i> autorise les personnes, incluant les employés du ministère des Ressources humaines et du Développement des compétences et du ministère du Développement social, qui sont membres de façon intérimaire ou autrement, des groupes mentionnés dans le document ci-joint à exécuter au nom de la Commission les pouvoirs, attributions et fonctions qui y sont spécifiés.</p>	<p>The Canada Employment Insurance Commission, pursuant to subsection 28(3) of the <i>Department of Human Resources and Skills Development Act</i> hereby authorizes persons, including employees of the Department of Human Resources and Skills Development and the Department of Social Development, mentioned, on an acting basis or otherwise, in the groups identified in the attached document, to perform the Commission's powers, duties or functions specified herein.</p>

Commissioner for Workers  
Commissaire Travailleurs

Date

Commissioner for Employers  
Commissaire Employeurs

Date

Deputy Minister/Chairperson  
Sous-ministre/Président

Date